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Postbus 1992 
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Maastricht, 2 januari 2023 
 
Betreft: Schriftelijke vragen GroenLinks inzake mogelijk vuurwerkverbod 
 
Geacht college, 
 
Op de eerste plaats de allerbeste wensen voor 2023. 
 
GroenLinks heeft uiteindelijk vlak voor de raadsvergadering van 20 december 2022 de motie over vuur-
werkvrije zones ingetrokken. Een weloverwogen besluit vlak voor het reces.  
 
De nieuwjaarsnacht ligt achter ons. De publicatie in de Limburger op 2 januari liegt er niet om. Rond mid-
dernacht werden rond het Generaal Eisenhouwerplein in Maastricht twee straatbranden gesticht. Stalen 
pijpen tussen het as laten zien dat vuurwerk een van de bronnen van het vuur was. Bewoners van de wijk 
Wyckerpoort vertellen dat onder meer vier leren stoelen in brand werden gezet. "Voor ons onbekende 
mensen kwamen uit alle hoeken tevoorschijn om spullen op het vuur te gooien" aldus een inwoner uit 
Maastricht. Ieder incident is er wat GroenLinks betreft één te veel.   
 
De klimaatcrisis was de rode draad in de bijdrage van GroenLinks tijdens de begrotingsbehandeling op 8 
november 2022. Het afsteken van vuurwerk draagt wat GroenLinks betreft niet bij aan het behalen van de 
klimaatdoelen.  
 

1. Hoe denkt het college over de publicatie in de Limburger en de gedragingen van mensen in Maas-
tricht in de nieuwjaarsnacht?  Bent u het met GroenLinks eens dat ieder incident - ook in de nieuw-
jaarsnacht - er één te veel is?  

 
2. Gaat er een evaluatie plaatsvinden met politie, brandweer en ambulance inzake de nieuwjaars-

nacht? Zo ja, zou u het verslag van deze evaluatie naar de raad willen sturen of kunnen raadsleden 
en burgerleden bij de griffie het verslag (vertrouwelijk) inzien? 

 
3. Deelt het college de zorgen van GroenLinks dat we vanwege de klimaatcrisis, het was in de nieuw-

jaarsnacht ruim 15 graden, met elkaar de dialoog moeten aangaan inzake een mogelijk verbod op 
consumentenvuurwerk in Maastricht? Dit alles om ook vanuit Maastricht onze verantwoordelijk-
heid te nemen m.b.t. de klimaatcrisis. Het afsteken van vuurwerk draagt wat GroenLinks betreft 
niet bij aan het behalen van de klimaatdoelen. Tenslotte is het ook niet bevorderlijk voor het wel-
zijn van vluchtelingen, senioren, veteranen, dieren en andere kwetsbare groepen inwoners.  

 
4. Hoe denkt het college erover om vanaf nu samen met de raad te kijken naar de mogelijkheden om 

een vuurwerkverbod dan wel vuurwerkvrije zones in te richten in aanloop naar 31 december 2023? 



 
Dit in afwachting van een mogelijk landelijk vuurwerkverbod waar onder andere burgemeester Hal-
sema alsmede Bruls voor pleiten.  

 
5. In verschillende gemeenten was een vuurwerkverbod van kracht waaronder Amsterdam en Nijme-

gen. Deze bleken niet effectief o.a. vanwege niet handhaven en de mogelijkheid tot aanschaf van 
consumentenvuurwerk. Bent u bereid om de oproep van uw collega burgemeesters Halsema en 
Bruls met alle kracht, ook publicitair, te ondersteunen? Ter kennisgeving de volgende link: 
https://nos.nl/artikel/2458415-geen-grote-ongeregeldheden-toch-pleiten-burgemeesters-voor-
vuurwerkverbod 
 
 

6. Heeft het college tenslotte kennisgenomen van de hoeveelheden gemeten fijnstof in de nieuw-
jaarsnacht in Maastricht? Deelt u de zorgen met GroenLinks over deze hoeveelheden? Zie ook: ma-

2036 ~ Fijnstofkaart ~ OHNICS 
 
 
In afwachting van uw reactie. 
 
Hartelijks, 
 
Mark Mülders 
Harry Schouten  
GroenLinks Maastricht 
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